
Protokół 

z zebrania Rady Rodziców 

Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dąbrówce ul. Malinowa 41  

w roku szkolnym 2024/2025 

w dniu 08 października 2024 r., godz. 18.00   

 

W dniu 08 października 2024 roku o godz. 18.00 w Szkole Podstawowej im. Kawalerów 

Orderu Uśmiechu przy ul. Malinowej 41 w Dąbrówce odbyło się zebranie Rady Rodziców 

wybranej na rok szkolny 2024/2025.  

  

W zebraniu uczestniczyło 40 członków Rady Rodziców spośród 50 powołanych do Rady 

Rodziców - lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 

1.     Rozpoczęcie zebrania. 

Zebranie otworzyła i rozpoczęła przewodnicząca Magdalena Stępień o godz. 18.00. 

W zebraniu uczestniczyło 40 członków spośród 50 członków powołanych do Rady Rodziców, 

co stanowi 80% - istnieje kworum wymagane statutem do podejmowania wiążących uchwał. 

2.     Kwestie formalne. 

Przewodnicząca przypomniała zasady dotyczące obecności na zebraniach Rady Rodziców - 

zebrania odbywają się co do zasady 1 raz w miesiącu. W przypadku niemożności przybycia 

danego przedstawiciela na zebranie konieczne jest zorganizowanie zastępstwa (spośród 

rodziców danej klasy). Trzykrotna nieobecność na zebraniach zgodnie z Regulaminem może 

skutkować wnioskiem o skreślenie nieobecnego członka z listy członków RR. 

 

Dyskutowano potrzebę utworzenia grupy wewnętrznej do komunikacji na Facebooku.  

Kwestią tworzenia treści na FB Rady Rodziców ma zająć się przedstawicielka klasy 5E, Pani 

Alicja Ekner z Zespołu ds. przygotowywania treści na Facebook Rady Rodziców. 

Jednocześnie Przewodnicząca Rady przypomniała i podkreśliła, że oficjalne informacje 

zawsze są komunikowane drogą mailową.  

 

3.     Finanse Rady Rodziców. 

A. Skarbnik przedstawiła aktualne zestawienie wpływów składek. Na dzień 

08.10.2024 następujące klasy uiściły największą liczbę składek (%): 

Miejsce 1. klasa 2a   84,38% - przedstawiciel Ewa Nosal 

Miejsce 2. klasa 4a   60,87% - przedstawiciel Konrad Wiśniewski 

Miejsce 3. klasa 2d   60,00% - przedstawiciel Adrianna Przewoźna 

 

Szczegółowe dane dla każdej z klas przedstawiają się następująco: 

 

Klasa Kwota wpłaty Liczba 
uczniów na 

dzień 

Składka roczna 
na RR od 

jednego ucznia 

Planowane roczne 
wpływy na RR przy 

100% płatności 
składek 

Rzeczywisty % 
wpłat danej klasy 

1a 550 zł 21 100zł 2 100 zł 26,19% 

1b 650 zł 22 100zł 2 200 zł 29,55% 

1c 750 zł 22 100zł 2 200 zł 34,09% 



1d  22 100zł 2 200 zł 0,00% 

1e 100 zł 22 100zł 2 200 zł 4,55% 

1f              1 000 zł 21 100zł 2 100 zł 47,62% 

2a              1 350 zł 16 100zł 1 600 zł 84,38% 

2b  15 100zł 1 500 zł 0,00% 

2c  23 100zł 2 300 zł 0,00% 

2d            1 200 zł 20 100zł 2 000 zł 60,00% 

2e  100 zł 19 100zł 1 900 zł 5,26% 

2f            1 150 zł 20 100zł 2 000 zł 57,50% 

3a  22 100zł 2 200 zł 0,00% 

3b  20 100zł 2 000 zł 0,00% 

3c 100 zł 22 100zł 2 200 zł 4,55% 

3d              1 050 zł 22 100zł 2 200 zł 47,73% 

3e  18 100zł 1 800 zł 0,00% 

3f  21 100zł 2 100 zł 0,00% 

3g 50 zł 19 100zł 1 900 zł 2,63% 

3h 550 zł 21 100zł 2 100 zł 26,19% 

4a              1 400 zł 23 100zł 2 300 zł 60,87% 

4b              1 000 zł 24 100zł 2 400 zł 41,67% 

4c 450 zł 23 100zł 2 300 zł 19,57% 

4d  20 100zł 2 000 zł 0,00% 

4e 200 zł 19 100zł 1 900 zł 10,53% 

4f 50 zł 23 100zł 2 300 zł 2,17% 

4g 850 zł 21 100zł 2 100 zł 40,48% 

5a  22 100zł 2 200 zł 0,00% 

5b 650 zł 24 100zł 2 400 zł 27,08% 

5c 900 zł 21 100zł 2 100 zł 42,86% 

5d  22 100zł 2 200 zł 0,00% 

5e  22 100zł 2 200 zł 0,00% 

5f  22 100zł 2 200 zł 0,00% 

5g  24 100zł 2 400 zł 0,00% 

6a 900 zł 25 100zł 2 500 zł 36,00% 

6b 100 zł 21 100zł 2 100 zł 4,76% 

6c  23 100zł 2 300 zł 0,00% 

6d 400 zł 28 100zł 2 800 zł 14,29% 

6e 500 zł 23 100zł 2 300 zł 21,74% 



6f 100 zł 22 100zł 2 200 zł 4,55% 

7a 750 zł 24 100zł 2 400 zł 31,25% 

7b 100 zł 24 100zł 2 400 zł 4,17% 

7c  24 100zł 2 400 zł 0,00% 

7d  24 100zł 2 400 zł 0,00% 

7e  22 100zł 2 200 zł 0,00% 

7f  25 100zł 2 500 zł 0,00% 

8a  28 100zł 2 800 zł 0,00% 

8b 150 zł 22 100zł 2 200 zł 6,82% 

8c  23 100zł 2 300 zł 0,00% 

8d  24 100zł 2 400 zł 0,00% 

      

SUMA          17 100 zł 11
00 

 110 000 zł 15,55% 

 

W roku szkolnym 2023/2024 składka na Radę Rodziców wynosi: 100 pln (2x 50 pln) na każde 

dziecko. 

Dane do przelewu na konto rady rodziców: 

53 9072 0002 3017 1700 6569 0001 (Bank Spółdzielczy Duszniki) 

Tytuł: klasa, imię i nazwisko ucznia 

 

Bez Waszych wpłat nie możemy działać i wspierać naszych uczniów. 

 

Na dzień 07.10.2024 stan konta Rady Rodziców wynosił 62 840,62 PLN, natomiast 

suma wydatków w poprzednim roku szkolnym wynosiła 44 924,60 PLN. 

Na rok 2024/2025 Rada Rodziców zakłada wzrost wydatków o około 10% w stosunku 

do poprzedniego roku szkolnego 2023/2024. Założenia te zostaną zweryfikowane na 

następnym zebraniu Rady Rodziców. 

 

B. Wydatki z funduszu Rady Rodziców.  

 

Wydatki poniesione od czasu ostatniego zebrania Rady Rodziców 

 

Numer uchwały 
Data 

uchwały 
Treść uchwały 

PR/1/2024/2025 2024-09-20 

Wydatkowanie z funduszu Rady Rodziców kwoty 350 zł na 

sfinansowanie zakupu brązowych balonów na Dzień 

Pluszowego Misia organizowany przez Mały Samorząd 

Uczniowski dla klas 1-3 

PR/2/2024/2025 2024-09-20 

Wydatkowanie z funduszu Rady Rodziców kwoty 331,10 zł 

na sfinansowanie zakupu brązowych kół na Dzień Uśmiechu 

organizowany przez Mały Samorząd Uczniowski dla klas 1-

3 



PR/3/2024/2025 2024-09-23 

Wydatkowanie z funduszu Rady Rodziców kwoty 740 zł na 

sfinansowanie zawodów lekkoatletycznych klas 1-3 "Mały 

Olimpijczyk" 

PR/4/2024/2025 2024-09-23 

Wydatkowanie z funduszu Rady Rodziców kwoty 400 zł na 

sfinansowanie nagród do szkolnego konkursu "Dyktando 

Niepodległościowe po polsku o historii" w kategorii klas 4-6 

i 7-8 

 

C. Dofinansowanie wycieczek szkolnych. 

Przewodnicząca Rady podjęła temat zasad dofinansowania wycieczek szkolnych. Do tej 

pory na wniosek wychowawcy Rada Rodziców dofinansowywała 1/3 wnioskowanej kwoty. 

Prezydium Rady Rodziców zaproponowało, aby zwiększyć dofinansowanie do 100% 

wnioskowanej kwoty. 

Po dyskusji zaproponowano jak następuje: 

 

✔ Dofinansowanie 100% wnioskowanej kwoty do 150 PLN włącznie 

✔ Dofinansowanie 50%  - jeżeli wnioskowana kwota przekroczy 150 PLN  

✔ Pula środków przeznaczona na dofinansowanie wycieczek to 3000 PLN 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. W głosowaniu nad uchwałą wzięło 

udział 40 członków Rady Rodziców z 50 powołanych do Rady Rodziców, co stanowi 80%. 

Stwierdzono kworum. 40 głosów zostało oddanych „za” uchwałą, brak głosów “przeciw”, 

żaden z członków Rady Rodziców nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta 

jednomyślnie. 

 

  4. Wywiązała się dyskusja dotycząca Dyrekcji szkoły, a w konsekwencji również konkursu 

na Dyrektora szkoły. Po krótkiej chwili dyskusja ta została przerwana przez Przewodniczącą 

Rady Rodziców, która poinformowała, że temat konkursu na Dyrektora szkoły został już 

dawno zamknięty, przy czym przedstawiony w czasie konkursu program zawiera wiele 

cennych pomysłów dotyczących rozwoju szkoły i warto te pomysły wspierać. Celem Rady 

Rodziców jest, aby idee służące rozwojowi uczniów były w szkole realizowane. W związku z 

powyższym dyskusja w tym wątku została zakończona.  

 

  5. Sprawozdanie członków wybranych zespołów roboczych: 

A. Zespół ds. Programu profilaktyczno-wychowawczego na rok szkolny 2024/2025 

 

Przedstawiciel klasy 6B, Pan Filip Kaiser poinformował o przebiegu prac zespołu 

i wnioskach ze spotkania z pedagogami szkolnymi.  Rozmowy z pedagogami były 

owocne i po weryfikacji programu profilaktyczno-wychowawczego z roku poprzedniego 

wprowadzono do aktualnego programu nieliczne zmiany, ale ogólne założenia  

generalnie pozostały niezmienione. 

Przedstawiciele Rady na spotkaniu z Pedagogami zgłosili potrzebę wprowadzenia 

zapisu dotyczącego wypracowania modelu rozwoju sportowego ucznia. Wprowadzono 

także zapis o udziale szkoły w programie rządowym „Aktywni do kwadratu”, który 

umożliwi dzieciom udział w dodatkowych zajęciach sportowych poza lekcjami WF. 

 



W czasie rozmów z pedagogami poruszono także  kwestię tzw. “Malinowej 

skrzyneczki” (dostęp do środków higienicznych dla dziewczynek) - projekt będzie w 

szkole realizowany. Projekt może być dofinansowany przez RR, ale potrzebna jest 

informacja o rodzaju i ilości środków higienicznych, które miałyby zostać 

sfinansowane. Po uzyskaniu takiej informacji ze strony szkoły RR może podjąć decyzję 

o dofinansowaniu projektu. 

 

Zespół będzie spotykał się systematycznie raz w miesiącu w celu dopracowywania i 

doprecyzowania poszczególnych punktów PPW tak, aby wyniknęły z nich konkretne 

działania i rozwiązania.  

Program może być aneksowany po wypełnieniu go konkretnymi treściami. 

Kolejne spotkanie Zespołu z pedagogami zaplanowane jest na drugą połowę 

października. 

 

Sekretarz Rady Rodziców poinformowała o wynikach głosowania Rady Rodziców 

nad programem Profilaktyczno - wychowawczym. Uchwała RR Nr 4/2024/2025 dot. 

Programu profilaktyczno-wychowawczego na rok szkolny 2024/2025 została podjęta 

większością głosów po zajęciu stanowiska w tym przedmiocie przez Radę 

Pedagogiczną. W głosowaniu nad uchwałą wzięło udział 18 członków Rady 

Rodziców z 50 powołanych do Rady Rodziców, co stanowi 36%. Stwierdzono 

kworum. Program Profilaktyczno - wychowawczy uzyskał aprobatę członków Rady 

Rodziców i został przyjęty.    

 

B. Zespół ds. Pchlego Targu – edycja jesienna 

 

W dniu zebrania Zespół zaraportował 71 sprzedanych stoisk, sprzedaż jest nadal 

otwarta. Dyskutowano na temat zaangażowania większych sił do pomocy przy 

wydarzeniu, zarówno wśród uczniów, Samorządu Uczniowskiego, jak i rodziców 

spoza Rady. 

Zaproponowano przyznanie pochwał dla dzieci, które zaangażują się w pomoc przy 

Pchlim Targu. 

Osobą odpowiedzialną za  sporządzenie listy dzieci i przekazanie jej do Opiekuna 

Szkolnego Klubu Wolontariusza, które stawią się tego dnia na wydarzeniu, została 

Skarbniczka Rady Rodziców, Pani Magdalena Klimko. Lista zostanie przekazana do 

Opiekuna Szkolnego Klubu Wolontariusza. 

 

C. Zespół ds. Sportu 

 

Koordynator zespołu, przedstawiciel klasy 2E, Pan Paweł Szpądrowski przedstawił i 

omówił prezentację zawierającą pomysły i wnioski dotyczące promocji i wsparcia 

inicjatyw sportowych w naszej szkole. 

Prezentacja została rozesłana do wszystkich członków Rady w czasie trwającego      

zebrania Rady Rodziców.  

 

Najważniejsze punkty przedstawionej prezentacji to: 

✔ Spotkanie zespołu z Dyrekcją oraz nauczycielami WF w celu poznania potrzeb 

i ustalenia celów i strategii 



✔ Ustalenie potrzeb i zasobów rzeczowych, szczegółowa lista zostanie przesłana przez 

Pana Pawła Szpądrowskiego do Rady Rodziców 

✔ Pomysł utworzenia reprezentacji szkolnej 

✔ Przedstawienie pomysłów na logo reprezentacji wraz z nazwą, 

✔ Wybrane logo wraz z nazwą miałby być prezentowane na odzieży sportowej w 

trakcie reprezentowania szkoły na wyjazdach sportowych 

✔ możliwości dofinansowania przez Radę wyjazdów na zawody sportowe kadry 

autokarem (do 70 km) - do dyskusji w Radzie jaka pula środków mogłaby zostać na 

ten cel przeznaczona 

✔ Zaplanowanie i zabudżetowanie imprez promujących i wspierających sport, z których 

dochód byłby w 100% przeznaczony na sport – pomysł na edycję świąteczną i 

wiosenną, potrzebne harmonogramy takich eventów  

✔  Dzień Sportu – czy Rada mogłaby wesprzeć sfinansowanie lodów dla dzieci, 

rozważenie powrotu do rozwiązania z voucherami na lody, które organizacyjnie lepiej 

funkcjonowało 

 

Przedstawiciela Zespołu ds. Sportu zaproponował przeprowadzenie głosowania nad 

przyjęciem zaproponowanego logo reprezentacji szkolnej oraz dofinansowania w kwocie 

15.000 zł proponowanych działań. 

Przewodnicząca poinformowała, że przeprowadzenie głosowania wymaga uprzedniego 

zapoznania się z przesłanymi materiałami, ponadto temat ten musi zostać przedyskutowany 

przez całą Radę Rodziców po zapoznaniu się przedstawioną koncepcją i dopiero wówczas 

winno się odbyć głosowanie. Z uwagi na fakt, że żaden z tych warunków nie został spełniony 

głosowanie przedstawionych wniosków nie mogło się odbyć.  

 

Jednocześnie Przewodnicząca Rady poprosiła, aby potrzebę omówienia lub 

zaprezentowania tematu, zgłaszać odpowiednio wcześniej przed zebraniem Rady 

Rodziców. Pozwoli to lepiej zaplanować zebranie i zapoznać się przez Rodziców 

z przesłanymi materiałami.  

 

Zespół wniósł prośbę, aby zacząć dyskusję w tym zakresie na kolejnej Radzie od Zespołu 

ds. Sportu, a Przewodnicząca Rady Rodziców zadeklarowała, że nie ma w tym zakresie 

żadnych przeszkód i temat zostanie szczegółowo omówiony na następnym Zebraniu.  

 

Zespół ds. Spotkania z Wójtem - jego skład zostanie uzupełniony w czasie kolejnych RR, na 

chwilę obecna termin spotkania nie został ustalony.  

 

Członkowie Rady Rodziców zgłosili również potrzebę przedyskutowania na kolejnej Radzie 

takich tematów jak stan toalet w szkole oraz zajęcia dodatkowe. 

 

 

8.     Terminu kolejnego zebrania. 

Ustalono datę następnego zebrania RR na 12.11.2024 r. (wtorek) o godz. 18:00 w stołówce 

szkolnej. 

  

9.     Zamknięcie i zakończenie zebrania przez przewodniczącego 

O godz. 20:00 Przewodnicząca Magdalena Stępień zakończyła spotkanie Rady Rodziców.  



 

Protokołowała 

  
Małgorzata Kasprzyk 

Sekretarz Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Dąbrówce 


